
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 7. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 157
Forslag til lov om ændring af lov om institutioner for almengymnasiale uddannelser og 
almen voksenuddannelse m.v., lov om institutioner for erhvervsrettet uddannelse, lov om 
private institutioner for gymnasiale uddannelser og lov om de gymnasiale uddannelser. 
(Kapacitetsfastsættelse og elevfordeling på de gymnasiale ungdomsuddannelser).
Af børne- og undervisningsministeren (Pernille Rosenkrantz-Theil)

Spørgsmål 138
Kan ministeren oplyse antallet af elever der ville have kommet ind på ind på sin 1 prioritet 
på kommuneniveau og afdelingsniveau, men som med de nye regler ikke længere kan 
det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Britt Bager (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britt.Bager@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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